



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明

商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要求。

根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條,任何聲稱受擬作出的修訂影響的人,可在本公告公布的日期後三個月內,採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如,若果公布日期為 2003 年 4 月 4 日,則該三個月的最後一日為 2003 年 7 月 4 日。)異議通知須載有提出異議的理由的陳述,該陳述尤須解釋如作出修訂,異議人會如何受有關修訂影響,以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46 條。異議人須在提交異議通知的同時,將該通知的副本送交有關申請人。

根據《商標規則》第 95 條,提交異議通知的限期不得延展。

REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559).

Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 2003.) The notice of objection shall include a statement of the grounds of objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be affected by the amendment and why in the objector's opinion the amendment would be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance. The objector shall, at the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the applicant of the application in question.

It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time cannot be allowed for filing the notice of objection.

- [210] 商標申請編號: 302511819AA
Application No.:
- [540] 商標:
Mark: **Blue Girl Gold**
- [730] 註冊申請人姓名/名稱、地址:
Applicant's Name, Address: BGB International Holding Aktiengesellschaft
Aeulestrasse 74 Vaduz FL-9490 Furstentum
LIECHTENSTEIN
- [740/750] 註冊申請人的送達地址:
Applicant's Address for Service: Deacons
5th Floor
Alexandra House, Central
HONG KONG
- [571] 商標描述:
Mark Description: N/A
- [511] 類別編號:
Class No.: 18, 35, 43
- [442] 公布獲接納註冊申請日期:
Date of Publication of Acceptance for Registration: 05-12-2014

申請人擬刪除類別 18 的貨品/服務說明。

The applicant proposes to delete the specification in Class 18.

申請人擬修訂類別 35, 43 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 35, 43 to read as follows:

類別 Class 35

Retail, wholesale and distributorship services of food and beverages, beers, low alcohol beer, non-alcoholic beer, mineral and aerated waters and other non-alcoholic beverages, fruit beverages and fruit juices, syrups and other preparations for making beverages, light malt beer, stout, draft beer, light beer, ginger beer, malt beer, beer wort, alcoholic beverages, wines, fermented liquors and spirits, food processing equipment; all included in Class 35.

類別 Class 43

Services for providing food and drink; cafeterias; canteens; catering (food and drink-); cocktail lounge services; bar services; rental of cooking apparatus; rental of drinking water dispensers.

- [210] 商標申請編號: 302511846AA
Application No.:
- [540] 商標:
Mark: **Blue Girl 1895**
- [730] 註冊申請人姓名/名稱、地址:
Applicant's Name, Address: BGB International Holding Aktiengesellschaft
Aeulestrasse 74 Vaduz FL-9490 Furstentum
LIECHTENSTEIN
- [740/750] 註冊申請人的送達地址:
Applicant's Address for Service: Deacons
5th Floor
Alexandra House, Central
HONG KONG
- [571] 商標描述:
Mark Description: N/A
- [511] 類別編號:
Class No.: 35
- [442] 公布獲接納註冊申請日期:
Date of Publication of Acceptance for Registration: 02-04-2015

申請人擬修訂類別 35 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 35 to read as follows:

類別 Class 35

retail, wholesale and distributorship services of food and beverages, beers, low alcohol beer, non-alcoholic beer, mineral and aerated waters and other non-alcoholic beverages, fruit beverages and fruit juices, syrups and other preparations for making beverages, light malt beer, stout, draft beer, light beer, ginger beer, malt beer, beer wort, alcoholic beverages, wines, fermented liquors and spirits, food processing equipment; all included in Class 35.

- [210] 商標申請編號: 302511846AC
Application No.:
- [540] 商標:
Mark: **Blue Girl 1895**
- [730] 註冊申請人姓名/名稱、地址:
Applicant's Name, Address: BGB International Holding Aktiengesellschaft
Aeulestrasse 74 Vaduz FL-9490 Furstentum
LIECHTENSTEIN
- [740/750] 註冊申請人的送達地址:
Applicant's Address for Service: Deacons
5th Floor
Alexandra House, Central
HONG KONG
- [571] 商標描述:
Mark Description: N/A
- [511] 類別編號:
Class No.: 18, 43

[442] 公布獲接納註冊申請日期: 05-12-2014
 Date of Publication of Acceptance for Registration:

申請人擬刪除類別 18 的貨品/服務說明。

The applicant proposes to delete the specification in Class 18.

申請人擬修訂類別 43 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 43 to read as follows:

類別 Class 43

Services for providing food and drink; cafeterias; canteens; catering (food and drink-); cocktail lounge services; bar services; rental of cooking apparatus; rental of drinking water dispensers.

[210] 商標申請編號: 302942479
 Application No.:

[540] 商標:
 Mark:

She'll

[730] 註冊申請人姓名/名稱、地址: Eggshell Creative Limited
 Unit 313A, Inno Center, 72 Tat Chee Avenue, Kowloon
 Applicant's Name, Address: Tong, Hong Kong.

[740/750] 註冊申請人的送達地址: Eggshell Creative Limited
 Applicant's Address for Service: Unit 313A, InnoCentre,
 72 Tat Chee Avenue, Kowloon Tong,
 Kowloon

[571] 商標描述: N/A
 Mark Description:

[511] 類別編號: 3, 5
 Class No.:

[442] 公布獲接納註冊申請日期: 29-08-2014
 Date of Publication of Acceptance for Registration:

申請人擬刪除類別 5 的貨品/服務說明。

The applicant proposes to delete the specification in Class 5.

申請人擬修訂類別 3 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 3 to read as follows:

類別 Class 3

Cosmetics.

- [210] 商標申請編號: 303434742
Application No.:
- [540] 商標: ED HARDY SKINWEAR
Mark:
- [730] 註冊申請人姓名/名稱、地址: TIANGLI INTERNATIONAL HOLDINGS LIMITED (唐利國際控股有限公司)
Applicant's Name, Address: UNIT A (RM 28) 3/F CHEONG SUN TOWER 116-118 WING LOK STREET SHEUNG WAN, HONG KONG
- [740/750] 註冊申請人的送達地址: I-mark Intellectual Property Co., Limited
Applicant's Address for Service: Unit B6, 20/F, Tak Wing Industrial Building, No. 3 Tsun Wen Road, Tuen Mun, N.T., HONG KONG
- [571] 商標描述: N/A
Mark Description:
- [511] 類別編號: 25, 35
Class No.:
- [442] 公布獲接納註冊申請日期: 06-01-2017
Date of Publication of Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 35 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 35 to read as follows:

類別 Class 35

Wholesale, retail, on-line retail, distributorship, marketing services and sales in the area of general merchandise, namely cosmetics and personal care products, eyeglasses, sunglasses and their accessories, bags and cases, computer software accessories for computers and mobile telephones, leather and imitation leather products, textile products, clothing, footwear and headgear products, sporting articles and their accessories.

- [210] 商標申請編號: 303919195
Application No.:
- [540] 商標: BlackgoldZiene
Mark:
- [730] 註冊申請人姓名/名稱、地址: 好德利國際有限公司
Applicant's Name, Address: 香港 九龍長沙灣青山道 483A 號 卓匯中心 19 樓
- [740/750] 註冊申請人的送達地址: 偉駱顧問有限公司
Applicant's Address for Service: 香港 灣仔軒尼詩道 308 號 集成中心 21 樓 2107-9 室

[571]	商標描述: Mark Description:	不適用
[511]	類別編號: Class No.:	5, 9, 10, 16, 20, 24, 25, 27, 28, 35
[442]	公布獲接納註冊申請日期: Date of Publication of Acceptance for Registration:	30-12-2016

申請人擬修訂類別 9, 35 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 9, 35 to read as follows:

類別 Class 9

移動電源、電暖衣(防事故)、工業防護服、防事故、防輻射、防火用服裝、工人用護膝墊、護膝;以上所有貨品均包括在第九類。

類別 Class 35

有關磁性穴道貼布(醫用)、保健眼罩、移動電源、電暖衣(防事故)、工業防護服、防事故、防輻射、防火用服裝、工人用護膝墊、護膝、醫用服裝、壓力衣、醫用緊身胸衣、磁療枕(醫用)、低頻電子保健儀器、保健器材、圖畫、鑲框或未鑲框的繪畫、油畫、剪紙、照片、鑲嵌照片用裝置、辦公桌用書寫墊、繪畫筆、書寫工具、繪畫材料、石印品、蝕刻(版畫)、相框、床墊、枕頭、磁療枕、墊褥、睡袋、毛毯、紡織品、毛巾、被子、布、床單、床上用毯、旅行用毯、枕套、地毯、墊席、護膝(體育用品)的批發服務、零售服務;以上所有服務均包括在第三十五類。